
                                                                                                                                                                                                                     
 

 

 

 

 

Svar på Interpellation av Jan Jönsson (L) till 
finansborgarrådet Karin Wanngård (S) om 
majoritetens syn på sitt demokratiska uppdrag 
Dnr KS 2023/1232 
 
Jan Jönsson har frågat mig om majoritetens syn på sitt demokratiska 
uppdrag. Detta med anledning av hans hypotes att majoriteten undviker 
frågor från media.  
 
Jag vill i all enkelhet konstatera att så inte sker. Vi svarar på frågor. Oftast 
muntligt, men ibland skriftligt.  
 
Vi försöker också svara på frågor i enlighet med det politiska ansvaret. 
Det innebär att ansvarig nämnds- eller styrelseordförande som regel tar 
frågor som hanteras i respektive nämnd och styrelse. Detta är ingen ny 
princip utan en som också fullt ut tillämpades av den politiska majoritet 
som Jan Jönsson ingick i mellan åren 2018 och 2022. Det är inte orimligt 
att den nämnd som hanterar ett ärende också svarar på frågor om det. 
Som princip anser jag att borgarråd ska svara på frågor från media. Ibland 
kan det, som interpellanten själv skriver, finnas skäl för att vid en viss 
tidpunkt inte svara på frågor eller svara på dem i skrift. Sådana skäl kan 
vara tidsbrist, sekretess, krissituationer eller pågående förhandlingar som 
skulle ta allvarlig skada av full öppenhet.  
 
Med detta sagt delar jag inte bilden av att borgarråd, varken i den 
nuvarande eller i tidigare majoriteter, skulle vara otillgängliga för media. 
Stadens borgarråd framträder regelbundet i offentliga sammanhang och 
har ett flertal möten och samtal med journalister. Vid dessa tillfällen finns 
alla möjlighet att ställa frågor till borgarråd. 
 
 
Stockholm den 13 december 2023 
 
Karin Wanngård 
 

 
 


